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TILSTEDE PÅ MØTET: 

Medlemmer: 

Kjell Sverre Jakobsen, Siv Anita Johnsen Brekke, Kjell Eilertsen, Jørn Stene, Arne B. Vaag. 

 

Varamedlemmer: 

Ronny Borge, Ottar Skjellhaug, Nils Christian Steinbakk, Stein B. Thuv, Helge Torbergsen. 

 

Andre: 

Rådmann, kommunalsjef, økonomisjef, enhetsleder plan/utvikling, leder Fauna, formannskapssekretær, 

presse. 

 

 

UNDERSKRIFTER: 

Vi bekrefter med våre underskrifter at møteboken er ført i samsvar med det som ble bestemt på møtet: 

 

Fauske 31.08.11 

 

 

Berit Vestvann Johnsen 

formannskapssekretær 

 

 

 

 

Kjell Sverre Jakobsen 

varaordfører 

representant representant 

 

Protokollen er godkjent av formannskapet i møte nr             den 

Hovedutskrift sendes: 

Ordfører - Rådmann - Kommunalsjefer - Personalsjef - Økonomisjef 

Salten Kommunerevisjon 

Bibliotekene 

Lokal presse 

Politiske partier 

Gruppeledere 

 

Utskrift er foretatt den  31.08.11  

 

MERKNADER: 

 

Orientering – Budsjettprosessen v/økonomisjef Gunnar Sveen 

Orientering – Samhandlingsreformen v/omstillingsleder/kommunalsjef Ole Reidar Sollund 

Orientering – Drake resources v/rådmannen Per Gunnar Pedersen og varaordfører Kjell 

Sverre Jakobsen 

 

Det var ingen merknader til innkallinga. 

 

Merknader til dagsorden: 

 Jørn Stene (FL): Ber om orientering ang. Parkeringskontoret og tilgjengelighet. 



 Ronny Borge (H): 

1. Ber om orientering ang. Hageneshaugen og kommunens ansvar. 

2. Bru Stormo ramlet ned. Etterlyser hva som gjøres videre. 

 Siv Anita Johnsen Brekke (AP): 

1. Har kommunen gitt verdensmesterne i dans en oppmerksomhet? 

2. Hva gjøres med fartsskilting i Finneidlia? 

3. Etterlyser løsning på gangvei og veilys i Finneidlia. 

4. Viser til åpent brev fra Marianne Kilavik. Ber om orientering om elever som ikke 

får plass på buss. 

 Arne B. Vaag (V): Ber om orientering ang. barnevernet tilsvarende som orienteringen 

i driftsutvalget. 

 Kjell Sverre Jakobsen (FRP):  

1. Gratulerer Siv Anita Johnsen Brekke som er valgt som vara til landsstyret i LVK. 

2. Lys strandpromenaden. Varaordfører og leder i Fauske Parkering har ordnet dette. 

Må se på ansvar i ettertid. 

 Kjell Eilertsen (FL): Etterlyser lys på bautaen i rundkjøringen. Må få Statens vegvesen 

også på banen. 

 

Dagsorden ble enstemmig vedtatt. 

 

Oversikt over næringsfondet ble utdelt i møtet. 

Brev fra Team Bodø KF, ang. styrking av oljevern, ble utdelt i møtet. 

 

Kjell Eilertsen (FL) innvilget permisjon fra og med sak 67/11. 

Siv Anita Johnsen Brekke (AP) innvilget permisjon fra og med sak 69/11. Ottar Skjellhaug 

(AP) tiltrer. 

Nils Christian Steinbakk (FL) innvilget permisjon fra og med sak 72/11. 

 

Svar på spørsmål: 

Jørn Stene:  

Rådmannen svarte. Parkeringskontoret har hatt fokus på redusering av kostnader. 

Ronny Borge: 

Pkt. 1. Rådmannen svarte. Hageneshaugen. Ikke ferdig med taksering. Kommunen har gitt 

muntlig forskuttering av tomt, men eierskifte må være avklart. 

Pkt. 2. Rådmannen svarte. Bru til Stormo. Kommunen har ikke plikt til å lage bru. Dette er et 

privat anliggende. Rådmannen lager prosess på ansvar. 

Siv Anita Johnsen Brekke: 

Pkt. 1. Ordfører svarte. Ordfører har ikke gjort noe, men på sin plass. Bør lage en generell 

plan. Rådmannen svarte at verdensmesterne var gratulert fra Fauske kommune. 

Pkt. 2. Rådmannen svarte. Rådmannen vil sørge for at 50-skilt settes opp på Finneidsida. 

Pkt. 3. Rådmannen svarte. Gangvei og gatelys må sees på i budsjettsammenheng. 

Pkt. 4. Rådmannen svarte. Enhetsleder skole har startet prosess. 

Arne B. Vaag: 

Rådmannen svarte. Rådmannen vil ta en orientering i kommunestyremøtet 08.09.11. 

Kjell Sverre Jakobsen: 

Pkt. 2. Rådmannen svarte. Strandpromenaden. Det skal lages sak til PLUT med avklaring. 

Kjell Eilertsen: 

Rådmannen svarte. Forfall miljøgata. I prosess med Statens vegvesen. Mangler 

vedlikeholdsplan. Arbeider med dette. 



Saksliste 
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062/11 DELEGERTE SAKER I PERIODEN 

063/11 REFERATSAKER I PERIODEN 

064/11 KOMMUNEPLANENS SAMFUNNSDEL 2011 - 2025 - 

SLUTTBEHANDLING 

065/11 ROGER LYSVOLL , FAUSKE. SØKNAD OM KJØP AV KOMMUNALT 

AREAL MED FORMÅL BYGGING AV NAUST BELIGGENDE 

NEDENFOR  HANSBAKKEN 

066/11 FRIDAHL´S MØBELHUS AS - SØKNAD OM KJØP AV TOMT PÅ 

KROKDALSMYRA 

067/11 SULITJELMA NÆRMILJØUTVALG - SØKNAD OM LÅN KR. 60.000, 

REGULERINGSPLAN NY BOLIGBYGGING I SULITJELMA 

068/11 DØGNHVILEPLASS FOR LANGTRANSPORTNÆRINGEN - 

FINANSIERING AV PLANARBEID 

069/11 NY GRUVEDRIFT I SULITJELMA - LEIE AV ANLEGG 

070/11 FORSKUTTERING SPILLEMIDLER - FAUSKE TENNISKLUBB 

071/11 BEREDSKAPSBÅT 

072/11 MANDAT FOR SAMHANDLINGSPROSJEKT - SUNNHET I SALTEN 

073/11 SØKNAD OM ØKONOMISK STØTTE 2. KVARTAL 2011 

 

 

 

 

 

 

  



061/11: GODKJENNING AV MØTEBOK  
 

INNSTILLING : 
 

Vedlagte møtebok nr. 4/2011 og 5/2011 godkjennes. 

 

 

FOR-061/11 VEDTAK-  29.08.2011 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

062/11: DELEGERTE SAKER I PERIODEN  
 

INNSTILLING : 
 

Delegerte saker tas til orientering. 

 

 

FOR-062/11 VEDTAK-  29.08.2011 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

063/11: REFERATSAKER I PERIODEN  
 

INNSTILLING : 
 

Refererte dokumenter tas til orientering. 

 

 

FOR-063/11 VEDTAK-  29.08.2011 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

 

064/11: KOMMUNEPLANENS SAMFUNNSDEL 2011 - 2025 - 

SLUTTBEHANDLING  
 

INNSTILLING : 
 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 11-15 vedtar Fauske kommunestyre det 

fremlagte forslag til rullering av kommuneplanens samfunnsdel med følgende tilegg: 

Kap 6: 

Tillegg til 6.3.2.  Legge til rette for et aktivt kulturliv med tilpassede anlegg.  

Tillegg til 6.6.5.  Inngå regionalt samarbeid om kartlegging og overvåking av 

miljøforholdene i Skjerstadfjorden. 

Tillegg 6.7.2.  “Når konsesjon for fjernvarme foreligger vil kommunen innføre 

tilknytningsplikt til fjernvarme. 



Tillegg til 6.7.5.  Reindriftsforvaltningen tas inn som samarbeidsaktør 

 

 

 

FOR-064/11 VEDTAK-  29.08.2011 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL KOMMUNESTYRET: 

Med hjemmel i plan- og bygningsloven § 11-15 vedtar Fauske kommunestyre det 

fremlagte forslag til rullering av kommuneplanens samfunnsdel med følgende tilegg: 

Kap 6: 

Tillegg til 6.3.2.  Legge til rette for et aktivt kulturliv med tilpassede anlegg.  

Tillegg til 6.6.5.  Inngå regionalt samarbeid om kartlegging og overvåking av 

miljøforholdene i Skjerstadfjorden. 

Tillegg 6.7.2.  “Når konsesjon for fjernvarme foreligger vil kommunen innføre 

tilknytningsplikt til fjernvarme. 

Tillegg til 6.7.5.  Reindriftsforvaltningen tas inn som samarbeidsaktør 

 

 

065/11: ROGER LYSVOLL , FAUSKE. SØKNAD OM KJØP AV KOMMUNALT 

AREAL MED FORMÅL BYGGING AV NAUST BELIGGENDE NEDENFOR  

HANSBAKKEN  
 

INNSTILLING : 
 

Søknad fra Roger Lysvoll hva angår erverv av nausttomt av Fauske kommunes eiendom 

gnr. 104 bnr. 196 innvilges ikke. 

 

 

PLUT-054/11 VEDTAK-  23.08.2011 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

Søknad fra Roger Lysvoll hva angår erverv av nausttomt av Fauske kommunes eiendom 

gnr. 104 bnr. 196 innvilges ikke. 

 

 

FOR-065/11 VEDTAK-  29.08.2011 
 

Plan- og utviklingsutvalgets innstilling ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Søknad fra Roger Lysvoll hva angår erverv av nausttomt av Fauske kommunes 

eiendom gnr. 104 bnr. 196 innvilges ikke. 

 

 



066/11: FRIDAHL´S MØBELHUS AS - SØKNAD OM KJØP AV TOMT PÅ 

KROKDALSMYRA  
 

INNSTILLING : 
 

Søknaden fra Fridahl`s Møbelhus om kjøp av tomt på Krokdalsmyra kan ikke 

imøtekommes nå.  

 

Når det foreligger stadfestet reguleringsplan for feltet vil kommunalt areal annonseres og 

legges ut for salg i samsvar med retningslinjer ved salg av kommunale næringsarealer.  

 

 

PLUT-055/11 VEDTAK-  23.08.2011 
 

Epostkorrespondanse mellom Fridahl og kommunen ble lagt fram i møtet. 
 

Ingelin Noresjø (KRF) foreslo: 

Fauske kommune stiller seg positiv til at Fridahls Møbelhus etablerer seg på 

Krokdalsmyra. 

Salg av areal til Fridahls Møbelhus kan gjennomføres når stadsfestet reguleringsplan for 

feltet foreligger. 

 

Ottar Skjellhaug (AP) foreslo: 

Søknad fra Fridahls møbelhus får kjøpe det omsøkte næringsareal på Krokdalsmyra. 

 

KRF’s forslag ble trukket. 

 

AP’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

 

INNSTILLING TIL FORMANNSKAPET: 

Søknad fra Fridahls møbelhus får kjøpe det omsøkte næringsareal på Krokdalsmyra. 

 

 

FOR-066/11 VEDTAK-  29.08.2011 
 

Jørn Stene (FL) foreslo følgende tilleggsforslag: 

Formannskapet beklager at en bedrift som hat vært etablert i sentrum av Fauske i en 

årrekke, mer eller mindre blir tvunget ut av sentrum når de må ekspandere. Fauske 

formannskap ønsker et levende og attraktivt sentrum, og på denne bakgrunn vedtar 

formannskapet følgende tilleggspunkt. Dersom Fridahls møbelhus istedenfor å kjøpe 

det omsøkte næringsareal på Krokdalsmyra velger å gjennomføre sine tidligere planer 

om utbygging i tilknytning til sin nåværende butikk i sentrum, så vil 

formannskapet/næringsstyre bevilge de nødvendige 50 % av kostnadene for 

omlegging av infrastruktur som pumpestasjon og va-ledninger i området, begrenset 

oppad til kr. 1,3 mill. Beløpet dekkes over næringsfondet for årene 2011 og 2012. 

 

Arne B. Vaag (V) fremmet følgende tilleggsforslag til innstillingen: 

Tomta selges til en råtomtepris på kr. 80,- pr. m
2
. 

 



Siv Anita Johnsen Brekke (AP) endret ordstillingen i innstillingen: 

Søknaden fra Fridahls møbelhus om kjøp av omsøkte tomt på Krokdalsmyra 

imøtekommes. 

 

Innstilling med endret ordstilling ble enstemmig vedtatt. 

V’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

FL’s forslag ble vedtatt med 6 mot 3 stemmer. 

 

VEDTAK: 

1. Søknaden fra Fridahls møbelhus om kjøp av omsøkte tomt på Krokdalsmyra 

imøtekommes. 

 

2. Tomta selger til en råtomtepris på kr. 80,- pr. m
2
. 

 

3. Formannskapet beklager at en bedrift som hat vært etablert i sentrum av Fauske i 

en årrekke, mer eller mindre blir tvunget ut av sentrum når de må ekspandere. 

Fauske formannskap ønsker et levende og attraktivt sentrum, og på denne 

bakgrunn vedtar formannskapet følgende tilleggspunkt. Dersom Fridahls møbelhus 

istedenfor å kjøpe det omsøkte næringsareal på Krokdalsmyra velger å 

gjennomføre sine tidligere planer om utbygging i tilknytning til sin nåværende 

butikk i sentrum, så vil formannskapet/næringsstyre bevilge de nødvendige 50 % 

av kostnadene for omlegging av infrastruktur som pumpestasjon og va-ledninger i 

området, begrenset oppad til kr. 1,3 mill. Beløpet dekkes over næringsfondet for 

årene 2011 og 2012. 

 

 

Arne B. Vaag (V) anket vedtaket til kommunestyret. 

Begrunnelse: 

Punkt 3 i vedtaket er ulovlig fattet. Samme sak med tilsvarende begrunnelse er 

tidligere avgjort av Klagenemnda (kommunestyret) i sak 01/11 og funnet sin løsning 

der. Formannskapet kan ikke fatte et vedtak som setter klagenemndas 

(kommunestyrets) avgjørelse til side. 

 

 

067/11: SULITJELMA NÆRMILJØUTVALG - SØKNAD OM LÅN KR. 60.000, 

REGULERINGSPLAN NY BOLIGBYGGING I SULITJELMA  
 

INNSTILLING : 
 

Søknaden fra Sulitjelma Nærmiljøutvalg om lån til utarbeiding av reguleringsplan for ny 

boligbygging i Sulitjelma kan ikke imøtekommes.  

Reguleringen er ikke i samsvar med overordna plan.  

 

 

FOR-067/11 VEDTAK-  29.08.2011 
 

Ronny Borge (H) stilte spørsmål om egen habilitet. 

Helge Torbergsen (H) stilte spørsmål om egen habilitet. 

 

Borge ble erklært habil med 3 mot 3 stemmer (ordførers dobbeltstemme). 

Torbergsen ble enstemmig erklært inhabil. 

 



Arne B. Vaag (V) foreslo: 

Det vises til søknaden fra Sulitjelma Nærmiljøutvalg. 

Formannskapet bevilger kr. 60.000,- til regulering av det omsøkte arealet øst for Coop 

til boligformål. Beløpet utbetales når dispensasjon fra arealplanen er innvilget. 

 

Jørn Stene (FL) foreslo: 

Søknaden fra Sulitjelma Nærmiljøutvalg imøtekommes ved at det avsettes inntil kr. 

60000,- fra kommunens næringsfond til utarbeiding av reguleringsplan for ny 

boligbygging i Sulitjelma. 

 

 

FL’s forslag og V’s forslag ble trukket. 

 

 

Arne B. Vaag (V) og Jørn Stene (FL) foreslo: 

Det vises til søknaden fra Sulitjelma Nærmiljøutvalg. 

Formannskapet bevilger kr. 60.000,- til regulering av det omsøkte arealet øst for Coop 

til boligformål. Beløpet tas over formannskapets konto. 

 

Kjell Sverre Jakobsen (FRP) foreslo følgende tillegg: 

Pengene tilbakebetales hvis utbyggingen blir realisert. 

 

 

Innstillingen ble enstemmig forkastet. 

V/FL’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

FRP’s tilleggsforslag ble forkastet med 4 mot 3 stemmer. 

 

 

VEDTAK: 

Det vises til søknaden fra Sulitjelma Nærmiljøutvalg. 

Formannskapet bevilger kr. 60.000,- til regulering av det omsøkte arealet øst for Coop 

til boligformål. Beløpet tas over formannskapets konto. 

 

 

068/11: DØGNHVILEPLASS FOR LANGTRANSPORTNÆRINGEN - 

FINANSIERING AV PLANARBEID  
 

INNSTILLING : 
 

Fauske kommune inngår et samarbeid med Statens vegvesen om etablering av 

døgnhvileplass for langtransportnæringen.  

 

Det avsettes kr 70 000,- fra kommunens næringsfond til utarbeiding av reguleringsplan 

for døgnhvileplassen.  

 

 

FOR-068/11 VEDTAK-  29.08.2011 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 



Fauske kommune inngår et samarbeid med Statens vegvesen om etablering av 

døgnhvileplass for langtransportnæringen.  

 

Det avsettes kr 70 000,- fra kommunens næringsfond til utarbeiding av reguleringsplan 

for døgnhvileplassen.  

 

 

069/11: NY GRUVEDRIFT I SULITJELMA - LEIE AV ANLEGG  
 

INNSTILLING : 
 

Fauske kommune stiller anlegg på Sandnes industriområde, som omfatter bygningen 

knusehall, malmsiloer og flotasjon, til disposisjon for Nye Sulitjelma Gruver AS i 5 år. 

 

Det settes som vilkår at selskapet påtar seg nødvendig sikring av byggene slik at 

uvedkommende ikke kommer seg inn.  

 

Det opprettes en skriftlig avtale mellom partene. Rådmannen gis fullmakt til å utforme 

avtalen på vegne av kommunen.  

 

 

FOR-069/11 VEDTAK-  29.08.2011 
 

Arne B. Vaag (V) fremmet følgende omforente forslag: 

Fauske kommune stiller anlegg på Sandnes industriområde, som omfatter bygningen 

knusehall, malmsiloer og flotasjon, til disposisjon for Nye Sulitjelma Gruver AS ut 

2013. 

 

Det settes som vilkår at selskapet påtar seg nødvendig sikring av byggene slik at 

uvedkommende ikke kommer seg inn.  

 

Det opprettes en skriftlig avtale mellom partene. Rådmannen gis fullmakt til å utforme 

avtalen på vegne av kommunen.  

 

 

Det omforente forslaget ble enstemmig vedtatt. 

 

 

VEDTAK: 

Fauske kommune stiller anlegg på Sandnes industriområde, som omfatter bygningen 

knusehall, malmsiloer og flotasjon, til disposisjon for Nye Sulitjelma Gruver AS ut 

2013. 

 

Det settes som vilkår at selskapet påtar seg nødvendig sikring av byggene slik at 

uvedkommende ikke kommer seg inn.  

 

Det opprettes en skriftlig avtale mellom partene. Rådmannen gis fullmakt til å utforme 

avtalen på vegne av kommunen.  

 

 

070/11: FORSKUTTERING SPILLEMIDLER - FAUSKE TENNISKLUBB  
 



INNSTILLING : 
 

Søknaden fra Fauske Tennisklubb innvilges med inntil kr 365.252,- i tråd med fondets 

vedtekter. 

 

 

FOR-070/11 VEDTAK-  29.08.2011 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Søknaden fra Fauske Tennisklubb innvilges med inntil kr 365.252,- i tråd med fondets 

vedtekter. 

 

 

071/11: BEREDSKAPSBÅT  
 

INNSTILLING : 
 

Fauske formannskap ber Salten Brann IKS om å vurdere mulighet for å stille 

beredskapsbåt tilgjengelig til bruk i situasjoner hvor redning gjennomføres i og rundt 

sjø/vann. 

 

 

FOR-071/11 VEDTAK-  29.08.2011 
 

Jørn Stene (FL) foreslo: 

Fauske formannskap ber Salten Brann IKS om å stille beredskapsbåt tilgjengelig på 

Fauske til bruk i situasjoner hvor redning gjennomføres i og rundt sjø/vann. 

 

FL’s forslag ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

Fauske formannskap ber Salten Brann IKS om å stille beredskapsbåt tilgjengelig på 

Fauske til bruk i situasjoner hvor redning gjennomføres i og rundt sjø/vann. 

 

 

072/11: MANDAT FOR SAMHANDLINGSPROSJEKT - SUNNHET I SALTEN  
 

INNSTILLING : 
 

Formannskapet godkjenner revidert mandat for Samhandlingsprosjekt Sunnhet i Salten. 

 

 

FOR-072/11 VEDTAK-  29.08.2011 
 

Saken ble enstemmig trukket. 

 

 



073/11: SØKNAD OM ØKONOMISK STØTTE 2. KVARTAL 2011  
 

INNSTILLING : 
 

De foreliggende søknader om økonomisk støtte avslås. 

 

 

FOR-073/11 VEDTAK-  29.08.2011 
 

Innstillingen ble enstemmig vedtatt. 

 

VEDTAK: 

De foreliggende søknader om økonomisk støtte avslås. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 


